

Styrelsemöte för Västerås Schackklubb



Tid: Söndagen den 12 augusti 2012 kl. 17.00
Plats: Schacklokalen, Källgatan 9A
Deltagare: André Nilsson, Erik Degerstedt, Fredrik Emmoth och Jon-Olov Vatn
Adjungerade: Mats Sjödin

Protokoll

1. Mötets öppnande André förklarade mötet öppnat.
2. Godkännande av dagordning Dagordningen godkändes.
3. Val av mötesfunktionärer André valdes till mötesordförande, Jon-Olov till sekreterare.
4. Kommentarer till föregående protokoll samt restpunkter
Kvarstår:
 - **Mats** uppdaterar nyckelkvittenslistan och vi väntar svar från bostadsrättsföreningen om vi kan få ut fler nycklar.
 - Skrivelse till kommunens revisorer. **André** har fått kontaktperson av Fredrik.
 - Specialmedaljerna är inte beställda ännu.
 - **Fredrik** återkommer med förslag på placering av vårt kapital.
 - Verksamhetsberättelsen är ännu inte helt klar. En preliminär version godkändes på årsmötet. **André** ser till att göra klart, samt skickar in till kommunen.
5. Ekonomi Ingen aktuell ekonomisk rapport fanns att tillgå vid mötet.

Resultatet från riksfinalen blev ca 77 tkr. Mötet ställer sig positivt att klubben åtar sig riksfinalen 2013 och 2014. Givet den stora arbetsbördan vill vi ha möjligheten att avsäga oss 2014. Vi kommer behöva dra igång huvudorganisationen snart (Mats listade ca tio roller). **Schackfyrankommittén** ansvarar och rapporterar till styrelsen.

Frågan om sociala avgifter på prispengar togs upp. Frågan bordlades då Rasmus ej var närvarande.

Jon-Olov har uppdaterat dokumentet för bidragspolicy. Det skickas ut och tas upp på nästa möte. Mötet beslutade att sätta ett tak på 100 kr per natt för våra deltagare i Kadettallsvenskans finalspel, samt för Juniorallsvenskans division I och II. Det innebär en avgift på 300 kr per deltagare för Kadettallsvenskans final och juniorallsvenskans division I, och 200 kr för division II. Klubben står för övriga kostnader utom mat.

Mötet beslutade att köpa in ca 1 000 masonitbräden (en pall) till en kostnad om ca 30 000 kr. Bräden är en förbrukningsvara, och det är osäkert om det kommer gå att köpa den här standardmodellen framöver. Vi behöver fylla på för att hålla riksfinalen och det finns en efterfrågan på att köpa bräden från föräldrar m.fl.

Sensorbrädena har kommit. De blev något billigare än väntat.

U-schacks förråd är uppsagt och de har mycket material (framför allt klockor och pjäser, samt bräden av varierade kvalitet) som tidigare hyrts ut. Hyresbehovet finns inte längre och U-schack har inte löst förrådsfrågan ännu. Mötet beslutade att ge André uppdraget att förhandla om köp av material ur U-schacks förråd i storleksordningen 50–60 tkr.

6. Allsvenskan

Den slutgiltiga allsvenska lottningen har kommit. Den såg relativt bra ut ur resehänseende.

7. Tävlingar

Vi blev största klubb vid SM i Falun (andra året i rad!).

I Rockaden Open hade vi åtta deltagare. Alfons Emmoth vann och Christian Sandberg kom trea!

Vi har fått förfrågan från Uppsala SSS om att köra en juniorlag-match mot dem i mitten av september. Eventuellt ordnas ett läger i samband med detta. **André** tar tag i frågan.

Svenska Cupen har återuppstått. Mötet beslutar att intresserade spelare får dra ihop lag och själva stå för kostnader. Bidrags-policydokumentet uppdateras i enlighet med detta.

Det ser bra ut på anmälningssidan i Västerås Open, både i toppen och på bredden.

Jon-Olov tar hand om Kadettallsvenskan kommande helg. Tid och plats för Juniorallsvenskan är inte fastställd ännu. Ansvaret ligger tills vidare på **André**.

Fredrik kollar att vi har tillgång till rikssalen på slottet inför nästa års Schackfyranmästaren.

8. Träningar/schackgrupper

Carl-Fredrik Johansson (eller Jesper Hall) kommer hålla seminarium för mattelärare. **Mats** kontaktar Carl-Fredrik för att kolla datum, vi är intresserade av att närvara.

André och Mats pratar med Lasse Svahn om torsdagsprogrammet.

André pratar med **Anders Ylönen** och **Andreas Backman** om fredagsprogrammet.

9. Kommittéer

Mötet diskuterade hur vi ska få fart på sponsorarbetet. Några konkreta förslag dök upp: Sparbankstiftelsen och Mälarenergi. **André och Fredrik** jobbar på detta.

Fredriks idé om ett företagsschack med arbetsnamnet Teknikbyn Chess Challenge diskuterades. **Fredrik och J-O** drar i detta.

André och Fredrik kikar på möjligheten att ta fram en folder.

När det gäller Schackfyrangrupper tar **André** utbildningen med föräldrarna. Jon-Olov är backup. Info på föräldramöten sköter **Christina och Urban**, men finns fler förslag så är det bra! **J-O** kan ta Hökåsen och möjligen även Tillberga.

- | | | |
|-----|----------------------|---|
| 10. | Renovering/lokalvård | Bullerdämparna i taket är klara och den nya fläkten är installerad med mycket gott resultat.

Omklädning av stolar har påbörjats. Gerd och Ashir jobbar på det.

Vi har köpt ett till höj- och sänkbart skrivbord då vi fick det mycket billigt.

Vi behöver sätta upp konsoller och hyllplan till kontoret. André och Mats köper in. André och J-O sätter upp. |
| 11. | Övriga frågor | Vi behöver mer lagringsutrymme på hemsidan. André beställer. |
| 12. | Nästa möte | Förslagsvis onsdag den 26 september kl. 18.30. André kallar. |

Vid protokollet

Justeras

Jon-Olov Vatn

André Nilsson